



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

De: kevin@orange.fr

À : lea@wanadoo.fr

Date : lundi 12 Octobre 20

Objet : Ma nouvelle maison

Salut Léa

Comment ça va ? Nous habitons maintenant dans notre nouvelle maison à Montréal. Comment est la maison ? Ma maison a deux étages. Au rez-de-chaussée, il y a un grand salon avec des meubles : un fauteuil et des canapés. Au milieu du salon, il y a un tapis coloré sous une table ronde. Au coin du salon, il y a aussi une télé. À gauche du salon, il y a la cuisine. En face de la cuisine, il y a une salle à manger.

Au premier étage, il y a trois chambres avec des salles de bains. Dans la chambre de mes parents, il y a un grand lit, deux armoires et une commode. Et ma chambre ? J'aime ma chambre. Elle est claire avec un lit, un ordinateur et une chaîne stéréo. La chambre de ma sœur n'est pas grande. Dans sa chambre, il y a un lit et un bureau. Ma chambre est entre la chambre de mes parents et la chambre de ma sœur. Il y a un petit jardin devant ma maison. Nous avons aussi un garage pour notre voiture. C'est super ! C'est la maison de mes rêves. Et toi ? Comment est ton logement ?

Amitiés,

Kevin

From: kevin@orange.fr

To: lea@wanadoo.fr

Date: Monday 12 October 20

Object : My new house

Hi Lea

How are you? We now live in our new house in Montreal. How is the house? My house has two floors. On the ground floor there is a large living room with furniture: an armchair and sofas. In the middle of the living room there is a colourful rug under a round table. In the corner of the living room there is also a TV. To the left of the living room there is the kitchen. Opposite the kitchen there is a dining room.

On the first floor there are three bedrooms with bathrooms. In my parents' bedroom there is a large bed, two wardrobes and a chest of drawers. And my room? I like my room. It is bright with a bed, a computer and a stereo. My sister's room is not big. In his room there is a bed and a desk. My room is between my parents' room and my sister's room. There is a small garden in front of my house. We also have a garage for our car. That's great! This is my dream house. And you? How is your accommodation?

Love,
Kevin

De: lea@wandoo.fr

À : kevin@orange.fr

Date : mardi 08 Octobre 20

Objet : Ré : Ma nouvelle maison

Salut Kevin !

Nous allons très bien. Félicitations pour ta nouvelle maison ! Je suis très contente. Moi, j'habite dans un appartement. C'est près du Louvre. Nous sommes au cinquième étage. Il y a un salon et deux chambres. La cuisine est derrière le salon. Dans la cuisine, il y a un four-électrique, un micro-onde, un frigo et une cafetière. La chambre de mes parents est très agréable. Il n'y a pas de salle de bains avec les chambres. La salle de bains est au fond du couloir. Mais la salle de bain est moderne avec une baignoire, un lavabo, une douche et une machine à laver.

Ma chambre est à côté de la chambre de mes parents. Dans ma chambre, j'ai un lit, un bureau et une petite bibliothèque. Il y a des rideaux roses aux fenêtres. Devant ma chambre, il y a un petit balcon....je vois la tour Eiffel. C'est formidable ! J'aime beaucoup mon appartement.

Bises

Léa

From:lea@wanadoo.fr

To:kevin@orange.fr

Date:Tuesday 8 October 20

Object:Re: My new house

Hi Kevin!

We are doing very good. Congratulations on your new home! I am very happy. I live in an apartment. It's near the Louvre. We are on the fifth floor. There is a living room and two bedrooms. The kitchen is behind the living room. In the kitchen, there is an electric oven, a microwave, a fridge and a coffee maker. My parents' room is very pleasant. There are no bathrooms with the bedrooms. The bathroom is at the end of the hallway. But the bathroom is modern with a bathtub, sink, shower and washing machine.

My room is next to my parents' room. In my room, I have a bed, a desk and a small bookcase. There are pink curtains on the windows. In front of my room, there is a small balcony....I see the Eiffel Tower. It's amazing ! I really like my apartment.

Kisses

Lea